
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: T/4181/125.

Benyújtás dátuma: 2023-06-14 23:11

Parlex azonosító: GVHUGCZW0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Novák Előd (Mi Hazánk)
Jogszabályi hivatkozás: Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 (II. 24.) OGY 
határozat 40. § (1) bekezdés – a 91. § (4) bekezdésében foglaltaknak megfelelően 1

Törvényjavaslat címe: Magyarország 2024. évi központi költségvetéséről
A módosító javaslatot tárgyaló bizottság: Költségvetési Bizottság 

Módosító javaslat 2 

Módosítópont sorszáma: 1.
Törvényjavaslat érintett rendelkezése: 1. melléklet XLV. Fejezet 2. Cím 1. Alcím 2. 
Jogcímcsoport új 1. Jogcím
Módosítás jellege: kiegészítés 

XLV. ÁLLAMI BERUHÁZÁSOK
2 Közlekedési beruházások

1 Közlekedési célú központi 
kezelésű előirányzatok
2 Állami közútfejlesztési 

beruházások
1 A 37. közút 

Sátoraljaújhely-
Sárospatak közötti 
szakaszának 
négysávosítása

5     000,0  /+5 000,0 f.
kiadás/

Indokolás 

Bár a 37. közút négysávosítása Miskolc és Szerencs között elkészült, azonban a Sátoraljaújhely-
Sárospatak közötti 8,1 km-es szakaszának négysávosítása is szükséges lenne, tekintettel e szakasz

1 A HHSZ 91.  §  (4)  bekezdése  alapján  a központi  költségvetés  és  a  költségvetési  fejezetek  bevételi  és  kiadási
főösszegére  és  egyenlegére  –  a  Gst.  25.  §  (2)  bekezdése  szerinti  módosító  javaslat  kivételével  –  kizárólag  a
költségvetési ügyekkel foglalkozó bizottság nyújthat be módosító javaslatot. 

2 A módosító javaslatban egy vagy több (ebben az esetben egymással összefüggő, tartalmilag-logikailag összetartozó,
részelemeiben  egymástól  elválaszthatatlan)  módosítás  tüntethető  fel.  Az  egy  módosító  javaslatban  benyújtott
módosító pontok a továbbiakban összefüggőként kezelendők. 



nagyobb  forgalomsűrűségére,  amit  a  két  település  ikervárosjellege  miatti  forgalom,  másrészt  a
Végardó gyógyfürdőbe irányuló szlovák/lengyel fürdőturizmus idényforgalma is növel. E szakaszt
a 37. út más részeitől külön kezelve kellene négysávosítani, különös tekintettel a sátoraljaújhelyi
"Új  Ipari  Parkban"  folyó  beruházásra  és  e  szakasz  kiemelt  baleseti  statisztikájára.  E  javaslat
szerepelt Pasztorniczky István képviselőjelöltünk 2022. évi választási programjában is.
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